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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Orszácggyü kx

irományszm : 1.1 A (805

Érkezett 2018 FEBR 1 5 .
Írásbeli kérdés

Dr. Kövér Lászl ó

az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l "
szóló 10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr.
Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Miért néznek mindenkit hülyének? ”

címmel .

Miniszter úr !
Nem gondolja komolyan, hogy időhúzási szándékával javíthat azon . a gazemberségen,
amelyet a bökönyi gazdákkal el akarnak követni .

Önök négy generációs állattartást akarnak megszakítani egy olyan térségben, ahol nincs má s
megélhetés .

Miniszter úr ön türelmet kér t ő lem.

Azt értem, hogy önnek nem kell tisztában lennie avval hogy február közepén a gazdáknak
tudni kell hogy lesz- legel őjük vagy sem .

Az sem tudhatja, . hogy március elején nyilatkozniuk kell a hatóság felé, hogy tartanak- e
állatot .

De ezért nincs türelem Miniszter Úr !

Bizalom meg azért nincs, mert az ön egyik beosztottja a minisztériumból január elsején írt
levelében megírta a gazdáknak, hogy nem adják bérbe a legelőket .

Miniszter Úr !

Megmagyarázná, hogy mit ő l lehetetlen el egy katonai területen az állattartás, ami 60 éve gon d
nélkül működött?

Ezen a legelőn akkor volt utoljára érdemi katonai tevékenység, amikor a szovjetek használták ,
de nekik nem jutott eszükbe elzavarni a gazdákat, mert tudták, hogy ez a legegyszerűbb
módja a terület rendben tartásának .

Erre a gazemberségre egy magyarázat van. Önök a gazdákkal szemben Tasó Lászl ó
képviselőnek, és haverjainak játszották át az 1500 hektár területet 150 forintos nevetsége s
bérleti díj fejében, és ők erre hivatkozva el akarják takarítani a gazdákat a területrő l .

Miniszter úr! Önöknek tényleg fontosabb néhány helyi kiskirály hobbija, mint családo k
megélhetése .



A következő kérdésekre kérek határozott választ .

Ha ön keresztény ember, hogy hagyhatja emberek tönkretételét ?

Igaz-e, hogy a területet •vadászati célra hektáronként 150 forintért már bérbe adták ?

Mikor jelent meg ennek a pályázati kiírása ?

Mi az a kiemelt katonai feladat, ami miatt legeltetés hiányában tönkretehet ő 1500 hektár

„Natura 2000"-es terület?

Mikor rúgja ki azokat, akik a gazdákkal szemben ezt az aljasságot elkövették?

Várom válaszát !

Tisztelettel kérem, hogy a választ részemre csak elektronikus úton továbbítsák ,
papírformátumra nem tartok igényt.

Budapest, 2018 . február 15 .
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